
尊敬的用户：
          感谢您选购得胜MS-189D会议麦克风，为了您能够更好的了解使用
本产品，建议您在使用前仔细阅读本说明书。
         若存在有疑问或者您有宝贵的建议，可通过拨打得胜官
方服务热线 400  6828  333 或微信扫描二维码关注得胜官方
公众号与我们联系。

• 金属材质外壳;
• 采用电容式麦克风音头;
• 高灵敏度、低噪音;
• 音色圆润、清脆;
• 手感强的按钮式开关; 
• LED红色显示灯;
• 电池、幻象电源两种供电方式;
• 专业品质，操作便捷、节能环保。

• 单体：电容式
• 指向性：单指向
• 频率响应：19Hz-20KHz
• 灵敏度：-35dB±3dB(0dB=1V/Pa at 1KHz)
• 输出阻抗：340Ω±30%(at 1KHz)
• 负载阻抗：≥1000Ω
• 使用电压：9-52V幻象电源或1.5VAAA 电池2节

MS-189D x 1
Φ6X6M公母卡依线 x 1
防风棉 x 1
说明书 x 1

1.卡好卡侬输出线，并连接至扩音器输入插孔。
2.将扩音器旋钮先控制在零位置，然后开启扩音器电源开关和麦克风电源
开关，再慢慢调整扩音器音量，直至合适为止。
3.建议讲话时，应与麦克风保持在5~30CM左右。

广泛应用于会议演讲、会议系统安装、公共传播等场合。

         为避免电击、高温、着火、辐射、爆炸、机械危险以及使用不当等
可能造成的人身伤害或财产损失，使用本产品前，请仔细阅读并遵守以
下事项：
1. 使用产品时请确认所连接设备与本产品功率是否匹配以及合理调整音
量大小，不要在超过产品功率及大音量下长时间使用，以免造成产品异
常和听力损伤；
2. 使用中若发现有异常（如冒烟、异味等），请立即关闭电源开关并拔
掉电源插头，然后将产品送经销商检修；
3. 本产品及附件都应放置在室内干燥通风处，勿长期存放在潮湿、灰尘
多的环境，使用中避免靠近火源、雨淋、进水、过度碰撞、抛掷、振动
本机及覆盖通风孔，以免损坏其功能；
4. 若产品需要固定于墙壁或天花板上时，请确保固定到位，防止因固定
强度不足导致产品发生跌落危险；
5. 使用该产品时需遵守相关安全规定，法律法规明确禁止使用场合请勿
使用本机，以免导致意外事故；
6. 请不要自行拆机改装或维修，以防止出现人身伤害，如有问题或服务
需求请联系当地经销商跟进处理。

MS-189D 会议麦克风

广东省惠州市博罗县龙溪街道富康一路2号广东得胜电子有限公司

注：以上数据由得胜实验室测试得到，并拥有最终解释权！

频率响应曲线图

使用方法

1.用手罩住会议麦克风头部或使其接近扬声器，可能产生啸叫，遇此情形时，
先降低扩音器音量，拉开与扬声器的距离，使麦克风和扬声器不正面相对。
2.麦克风灵敏度高，必须注意不要从高处落下或给予强烈冲击。
3.避免在温度、湿度过高的场所进行保管。
4.麦克风拾音及红色指示灯为幻象电源或电池供电，若没有声音或红灯没
有亮，请检查电源或电池是否接触好。

注意事项
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Frequency Response Graph

MS-189D  Conference Microphone

Standard Configuration

Preface

For conference speeches, conference systems, public broadcasting, 
and similar settings.

1 × MS-189D
1 × Ø6*6m M/F XLR Cable
1 × Windscreen
1 × User Manual

Safety Instructions

• Metal housing.
• Utilizes condenser mic capsule.
• High sensitivity, low noise.
• Warm and clear sound pickup.
• Tactile button switch.
• Red LED indicator for power status.
• Dual power supply options: battery and phantom power.
• Professional quality, easy to operate, energy-efficient, and 
environmentally friendly

• Transducer: Condenser
• Polar Pattern: Unidirectional
• Frequency Response: 19Hz - 20kHz
• Sensitivity: -35dB ± 3dB (0dB = 1V/Pa at 1kHz)
• Output Impedance: 340Ω ± 30% (at 1kHz)
• Load Impedance: ≥ 1000Ω
• Operating Voltage: 9-52V phantom power or two 1.5V AAA batteries

To avoid electric shock, overheat, fire, radiation, explosion, mechani-
cal risk and injury or property loss due to improper use, please read 
and observe the following items before use:
1. Please check if the power of the connected equipment matches 
with that of this product before operation. Adjust the volume to 
proper level during operation. Do not operate at over-power or 
high-volume level for extended time to avoid product malfunction.
2. If there is any abnormality during use (e.g., smoke, strange odor), 
please kill the power switch and unplug from power source, then 
send the product to the local after-sales service for repair.
3. Keep this product and its accessories in a dry and ventilated area. 
Do not store in a humid or dusty area for extended time. Keep away 
from fire, rain, liquid intrusion, bumping, throwing, vibrating, or 
from blocking any ventilation openings, to prevent malfunction.
4. The product must, when installed on walls or ceilings, be fixed 
firmly in place at adequate strength to prevent from falling.
5. Please abide by safety rules during operation. Do not use the 
product in places prohibited by laws or regulations to avoid 
accident.
6. Do not disassemble or repair the product without authorization to 
avoid injury. If you have any questions or require any services, please 
contact our local after-sales service.

1. Connect the XLR output cable to the amplifier input.
2. Set the amplifier volume to zero. Turn on the amplifier and mic 
power switches, then gradually adjust the volume to the desired 
level.
3. Maintain a speaking distance of 5 to 30 cm from the mic.

Usage Instructions

1. Avoid covering the mic head or placing it near speakers to prevent 
feedback. Lower the volume and increase distance from speakers as 
needed.
2. Handle with care; the mic is sensitive to drops and impacts.
3. Store in a controlled environment to prevent damage from 
extreme temperature or humidity.
4. Ensure phantom power or battery is connected properly if there is 
no sound or the red indicator light is off.

Cautions
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Dear Customer,
Thanks for purchasing our product. Read this manual thoroughly 
for proper use.
If you have any questions or suggestions, please contact our local 
sales service.


